
 

  

   

Møtereferat      

 

Arkiv:  Vår ref:  Side 1 av 4 

  SK:   

Møtetittel:  Samarbeidsmøte Sjustjerna og Helseføretak  
Møtenummer:  3/2022  
Møteleiar:  Mona Ryste  
Referent: Oddvar Marøy  
   
Dato: 16/3-22  
Tidspunkt: Kl. 10:00 – 11:00  
Stad: Teams  
   

 
 Namn Møtt 
Representantar Håvard Ramsli, PKO x 
 Oddvar Marøy, samhandlingskoordinator Sjustjerna H&O  
 Svein Berg Rusten, leiar for Sjustjerna helse- og omsorg  
 Trond Aglen, leiar for Sjustjerna rådmannsgruppe  
 Rune Sjurgård, rådmann vertskommune   
 Arne Gotteberg, Hareid   
 Bent Ingebrigtsen, Volda x 
 Norunn K. Elde, Ulstein x 
 Asta Sileikiene, Sande  
 Bjørn Martin Aasen, Herøy x 
 Cecilie Oppedal, Vanylven  
 Marte V. Øie, Ørsta  
 Randi Revheim, Klinikk Volda  
 Jon Hjorthaug, Klinikk Volda  
 Erlend Bae, Klinikk Volda  
 Rune Heggedal, Klinikk Volda x 
 Unni Skare, Fagavdelinga x 
 Hallgrim Myklebust  
 Marius Kile Brenne, Klinikk Volda x 
 Palma Hånes, Klinikk Volda  
 Mona Ryste, Klinikk Volda x 
 Linda Gramshaug Fonseca, leiar sjukeheimslegar sjustjerna  
 Siri Bekken Brattholm  
 Kirsten Marie Flusund  
 Olav Skjærpe Brattli  
 Odd Frode Aasen x 
 
 
 
          

Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
Velkomen, 
praktisk info og 

Ved Mona Ryste 
 

Mona Ryste 
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Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
agenda 
 
Oppfølging av 
referat  

 
 
Ingen merknad 

Situasjonsbilete/ 
status Covid-19 i 
kommunane 

Herøy kommune: 
Fallande smittetrend. Forskyving av smitta til 
stadig eldre som er smitta. 
Søking til legetenesta gjenspeglar smittetrykk. 
Hovudsakleg sjølvtesting 
Trur over halvparten av bef. har vore smitta. 
 
Ulstein kommune: 
Topp veke 8 og synkande trend no. 
Auke i smitte hos den eldre del av befolkninga. 
 
Volda kommune:  
Mange pasientar som søkjer legevakt er også 
koronasmitta.  
 
Ørsta kommune: 
Synkande smitte siste 2 veker 
Handterbar utfordring 
 
Sande kommune: 
Hareid kommune:  
Vanylven kommune: 

Bjørn Martin 
Aasen 
 
 
 
 
 
Norunn K. 
Elde 
 
 
Bent 
Ingebrigtsen 
 
 
Marte V. Øie 
(Epost) 
 
 
 
 

 
 

Situasjonsbilete i 
HF, covid-19 

27 innlagde HMR, Volda 7 pasientar. 
dødsfall, men som har hatt underliggande 
sjukdom. 
Greier gjennomføre planlagde behandlingar, 
men sterkt press  
Beredskapsnivå grønt nivå 
Konfereringsplikt må innførast igjen ved 
innlegging i sjukehus. 
 
Legevaktslegar vanlegvis flinke til å informere 
om pas med C19, men det glipp nokre gonger. 
Avvika er vanskeleg å følgje opp då det er 
ukjent kva lege som står bak innlegginga. 
Bør følgjast opp med tilbakemelding. Kva 
legevakt det gjeld må ein kunne avklare. 
Spm om det er ynskjeleg med munnleg kontakt 
ved innlegget, eller om alt skal vere digitalt. 
Volda ynskjer at konsultasjon per telefon ofte 

Mona Ryste 
 
 
 
 
 
 
 
 
Odd Frode 
Aasen 
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Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
er ynskjeleg i tillegg. 
Samhandling må ikkje avgrensast til digital 
dialog. Konfereringsrett (BMÅ) 

 

Fastlegemøte Tema om innleggingspraksis vert å ta opp på 
fastlegemøte komande veke. 
Dialogmøte mellom fastlegane og Volda 
sjukehus 22/3 (jf. program vedlagt) 

Håvard 
Ramsli 

 

Mottak 
flyktnnigar frå 
Ukraina 

Herøy: Kommunen står føre planlegglegging av 
mottak flyktingar.  
Må førebuast psykisk helseteneste og godt 
samarbeid med HF. 
Ulstein: LINK opnar mottak for 200 flyktningar 
som krev planlegging og oppfølging før 
vidaresending til andre kommunar. 
Har også motteke flyktningar frå Afrika. 
Uklart ansvarfordeling mellom kommune, HF 
og LINK. Etableringa skjer uavhengig av 
kommunal påverknad, men nødvendig 
helsehjelp må kommunen stille med. 
Tolketeneste må kome på plass, særleg for 
eldre som kjem som ikkje snakkar engelsk. 
Mange av flyktningane er også russisktalande. 
Kommunane vert ikkje informert om kva som 
kjem.  
Volda: Vedtak om 50 flyktningar 2022, men 
ikkje klart kva som kjem no. 
Mottatt generell info frå Statsforvalter om 
flyktnings mottak, men ikkje spesifikt retta 
mot kommunen 
Ørsta: Førebur mottak flyktningar Ukraina, 
meldt om 20 som kjem via private kontaktar 
Volda sjukehus: Jodix-tablettar er bestilt til 
beredskap 
Volda kan ta imot 8 skada pasientar frå 
Ukraina dersom behov. Må vurderast opp mot 
elektive pasientar (jf. presentasjon). 

Jon Aasen 
 
 
 
Norun K Elde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bent 
Ingebrigtsen 
 
 
 
Marte V Øie 
 
Palma Hånes 
 

 

Tilsetting LIS1-
legar 

Tilsettingsmøte LIS1-legar –  
20 har vore inne til intervju, mange gode 
interessante kandidatar. 
433 søkjarar. 
Tilsettingsmøte før melding til helsedir. 
Det skal starte 8 LIS1-legar frå hausten, og alle 
får plass i kommune på SS. 

Mona Ryste  

ALIS ALIS-ordning LIS3. Bent  
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Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
Suksesskriteria er den gode samhandling 
mellom fastlegetenesta og HMR.  
Utfordringane i kommunane er endra seg 
mellom kommunane.  
Kartlegge ALIS i kommunane. 
Korleis sikre og ha plan for praksis i sjukehus 
Viktig for rekruttering til almennlegestillingar. 
Ynskjer samhandling og verte betre på å få 
dette til. 
Gode erfaringar med praksisplass i sjukehus 
for ALIS-legar. Sikrer god kjennskap mellom 
helsenivåa. Her må ein sjekke opp kva 
stillingar sjukehuset har for ALIS kandidatar i 
dag. Om ein evt har moglegheit for å auke talet 
på stillingar.  
Fleire legar ynskjer ikkje gå vakt. 
Oppfordring om at Bent Ingebrigtsen tek 
initiativ til å samordne dette.  
Veiledningskurs i løpet av våren. 
Krav til sjukehuspraksis er 6 mnd. 

Ingebrigtsen 

Andre saker  Nytt møte før påske 6/4 
 
Meld aktuelle saker til Mona, Stian eller 
Oddvar. 
 

  

 


